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Redaktorka:  

Starosta Petržalky Vladimír BAJAN je sklamaný zo smeru akým sa uberá novela 
zákona o držaní psov. Podľa jeho názoru ministerstvo pôdohospodárstva postupne 
ustupuje tlaku rôznych kynologických spolkov a lobistov, čím sa zo zákona stáva 
nepoužiteľný dokument.  

Vladimír BAJAN pri tvorbe legislatívy ponúkol pomocnú ruku. Petržalka rezortu 
poslala aj svoje zásadné výhrady. Z dnešnej situácie je výrazne sklamaný."  

Vladimír BAJAN, starosta Petržalky:  

"Ministerstvo sa obracia na Slobodu zvierat a rôzne kynologické spolky, 
ktoré hája vlastné záujmy a na bezpečnosť ľudí akoby sa zabúdalo. Vyradením 
kategórie nežiaducich psov, benevolenciou pri ich chove v bytových domoch 
nerieši navrhovaný zákon nič z reálnych problémov obyčajných ľudí 
a v mestách a sídliskách."  

Romana BŘEZINOVÁ, Sloboda zvierat Bratislava:  

"Pán starosta BAJAN nemá správnu informáciu, lebo ministerstvo sa neobrátilo na 
organizáciu Sloboda zvierat, čo my práveže považujeme za chybu. To, že podlieha 
ministerstvo rôznym skupinám záujmovým, to vám neviem potvrdiť, ale 
v hromadných pripomienkach Sloboda zvierat bola jediná ochranárska organizácia, 
ktorá dala hromadnú pripomienku."  

Redaktorka:  

"Starostovi najväčšej mestskej časti prekáža aj fakt, že z novely zákona bude 
pravdepodobne vypustený aj paragraf, ktorý by mal zakázať chov dvoch plemien 
psov."  

V. BAJAN:  

"A to som si naivne myslel, že chceme riešiť pohodu, zdravie a životy našich 
spoluobyvateľov, ktorí sa dopustili jednej chyby, a to, že nezodpovedných 
a arogantných majiteľov psov, ktorými sú pravidelne napádaní, nedobrovoľne 
v susedstve."  

Redaktorka:  

"Novela zákona ešte neprešla Národnou radou. Sloboda zvierat však hovorí 
o reálnom náraste počtu psov v útulkoch. Ide práve o plemená, ktoré mali byť 
zakázané a to aj napriek tomu, že ich zákon povoľuje dochovať."  

 


